
 
1 

 

Notulen Jaarvergadering  2021 Ootmarsum  

 

Datum:      9 juni 2021  

Voorzitter:    Mw. Jos Bosch 

Aanwezige bestuursleden:  Hans Spaltman, Gaby Oude Brunink, Esmaralda 

Bijen, Bas Maathuis en Diana Oosten (later 

toegevoegd) Silvia van Benthem 

Afwezige bestuursleden:  Rainier Veldboer (met kennisgeving) 

Binnengekomen afmeldingen:  12 Biz leden 

 

 

Agenda: 

1. Opening 

De voorzitter Jos Bosch heet allen welkom en opent de vergadering. Vanwege Covid-19 deelt 
ze mee dat de zaal extra geventileerd wordt en dat we jammer genoeg niet meer leden in de 
zaal mogen ontvangen. Jammer dat we niet eerder dit jaar bijeen konden komen i.v.m. 
Covid-19 maar het is niet anders. 

Er wordt aan de leden van de Biz medegedeeld dat Hans Spaltman het bestuur gaat verlaten 
van wege andere prioriteiten. Hans was een waardevolle lid van het bestuur. Hij heeft zich 
fanatiek ingezet voor alle leden en met name als ambassadeur voor De Meierij. Er wordt 
afscheid van hem genomen, hij krijgt een presentje voor zijn inzet en een mooie bos 
bloemen voor zijn vrouw. Silvia van Benthem (De Meierij) wordt voorgedragen als nieuwe lid 
van het bestuur, de voorzitter vraagt aan de vergadering of de vergadering het eens kan zijn 
met deze kandidaat? De aanwezigen stemmen voor en Silvia wordt toegevoegd aan het 
bestuur. Hans nogmaals dank voor al je inzet en Silvia van harte welkom.  

2. Notulen 

Notulen staan op de Biz-website en iedereen heeft ze kunnen inzien. Niemand heeft op- of 
aanmerkingen op de notulen en de notulen van 30 september 2020 worden goedgekeurd. 
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3. Mededelingen vanuit het bestuur 

✓ Kerstboom: u heeft kunnen zien dat de lichtjes (voornamelijk) in de grote 
kerstboom niet te allen tijde deden. Het was ons eerste jaar, niet alle ringen 
pasten op elkaar. Arthur Lentelink onderhoudt het contact hierover met de 
leverancier, Royal Christmas. Ze hebben zelf ook vastgesteld dat de ringen niet 
pasten en wij nieuwe ringen krijgen, zonder extra kosten. Wij gaan er vanuit dat 
de problemen voor het eind van dit jaar allemaal opgelost zullen zijn. 

✓ Aanstaande vrijdag 11 juni is de aankondiging/uitnodiging van de winnaar van 
de olifant ontwerp van de basisscholen van Dinkelland 2020. De winnaar Kim 
Roeleveld krijgt haar “real size” olifant te zien en deze olifant blijft in 
Ootmarsum. Fotograaf en kunstenaar Paul Eertman heeft een fotoreportage 
gemaakt van de Elephant Parade 2020. Een selectie van deze kleurrijke foto’s 
wordt getoond tijdens een expositie tot en met september in Simon en 
Judaskerk. De opening en de onthulling wordt verricht door de burgemeester 
John Joosten. Kosten worden verdeeld tussen STOFD en Biz. Paul Eertman zal 
gedurende expositie, live daar een grote olifant beschilderen voor de RK Kerk  

✓ Hanging basket hangen (sinds vorige week zaterdag) aan 70 lantarens in de 
binnenstad en De Meierij. Voor deze Hanging Baskets was in de afgelopen jaren 
reeds € 5.000,- gereserveerd. Wij hebben de baskets nu kunnen kopen, uit de 
lease (tweedehands) en Rob Kemperink en zijn medewerkers hebben ze gevuld 
en ze allemaal vastgemaakt aan de lantarens en gaan deze bloemen ook 
verzorgen m.b.t. watergeven in 2021. Totale Kosten € 18.029,00 inclusief 
btw.(volgend jaar alleen nog maar de planten kopen en de verzorging inkopen). 

✓ Schadeclaim van de commissie Ootmarsum Schittert binnengekomen voor de 
restauratie van de I love O’SUM. Deze letters waren niet verzekerd tegen 
schade, Freek Keupink is er mee bezig om een passend verzekering te vinden. 
Deze commissie kan deze reparatie niet bekostigen voor de Biz. kosten € 
2.117,50 (inclusief btw) 

✓ Wij hebben aantal aangetekende stukken ontvangen van Galerie Frans Houben. 

4 maart 2020  1e  aangetekend schrijven van 2016 tot heden willen ze alle kosten 

uitgaven zien, gedetailleerde overzichten van elke commissie, inclusief draaiboeken, 

leveranciers enz.  De voorzitter heeft enkele commissies gevraagd of ze nog alle 

bonnetjes hebben vanaf 2016. Deze reacties waren niet mals, als het zo moest hielden ze 

er mee op! We zijn vrijwilligers! 

✓ Daar hebben wij op 22 maart schriftelijk (aangetekend) op gereageerd. Hoe de 

werkwijze is binnen de Biz en hoe wij verantwoording afleggen aan de 

gemeente Dinkelland en tijdens de jaarvergadering aan onze biz-plichtigen. 

Tijdens deze vergadering geven wij uitleg over de financiën en bespreken we 

samen de uitgaven voor het komend jaar. Ook vragen wij aan de vergadering 

decharge/goedkeuring van de jaarrekening, welke wordt gemaakt door Flynth 

accountants en adviseurs. Dit alles ligt ter inzage tijdens de vergadering en/of 

staat op de website van de Biz Ootmarsum. 
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✓ 29 maart: 2e aangetekend schrijven van 5 kantjes, ze (hier geeft men aan dat we 

ons nu moeten richten tot mw. Mollink en dhr. Kaspers) zijn het niet eens met 

onze reactie en blijven erbij dat wij alles gedetailleerd moeten aanleveren. Als 

bestuur hebben we gemeend hier niet op te reageren, want het voegt niets 

nieuws toe van wat we al reeds hebben gecommuniceerd.    

 

 

✓ 22 april, nog een herinnering per mail ontvangen!  

 

✓ 28 april: 3e aangetekend schrijven van 3 kantjes met een ingebrekestelling. Ook 

stelt de familie Houben, dat zij de publiciteit via de Tubantia gaan zoeken en een 

WOB-procedure gaan starten. Als bestuur zijn we van mening, dat we nu in het 

stadium zijn gekomen, dat we ons juridisch moeten laten bijstaan door een 

advocaat. Alvorens we dit besluit nemen, willen dit eerst voorleggen aan de 

vergadering, gezien de kosten die het inschakelen van juridische bijstand met 

zich mee zal brengen. De vergadering zal ons toestemming/mandaat moeten 

geven om deze kosten te gaan maken.  

 

✓ Op 4 juni weer een mail ontvangen, met 15 vragen of wij deze vragen voor de 
jaarvergadering willen beantwoorden anders kost het tijdens de vergadering te 
veel tijd, aldus dhr. Kaspers.  Het bestuur heeft op dit verzoek niet gereageerd, 
want ook dit willen we eerst aan de biz. Leden voorleggen.  

 

✓ Het Biz bestuur is m.b.t. deze kwestie enkele keren bijeen geweest om te kijken, 
om te bespreken wat wijsheid is in deze kwestie. De voorzitter heeft contact 
over deze kwestie gehad met de gemeente Dinkelland en er is ook advies 
gevraagd aan een jurist, die het tot heden gratis heeft gedaan. De galerie Frans 
Houben blijft maar doorgaan en een keer houdt het voor dit bestuur op. Wij zijn 
nu van mening dat wij een externe deskundige op dit gebied moeten 
inschakelen, maar dat gaat gauw enkele duizenden euro’s kosten, wij vinden dit 
jammer geld! Wij als bestuur vragen aan u of u ons toestemming geeft om geld 
uit te geven aan een advocaat? Wat vindt de vergadering ervan? Uit de zaal 
komen allerlei vragen als waarom doet Galerie Frans Houben dit? Waar is dit 
goed voor? Is dit alleen om te pesten, enz., enz,…….? Mw. Mollink (de 
vrouw/partner van Houben) en dhr. Kaspers zitten in de zaal. Het antwoord van 
hun financiële adviseur (zo heeft deze jonge man zich voorgesteld) van Galerie 
Frans Houben en mw. Mollink willen hier geen antwoord opgeven. Ze houden 
de kaken stijf op elkaar. Ze zitten achter hun laptop, zaken te registeren en op te 
nemen. Iedereen in de zaal is het er mee eens dat het Biz bestuur geen enkele 
reactie meer hoeft te geven aan Galerie Frans Houben en zijn aanhang. En dat er 
absoluut geen kosten gemaakt moeten worden, jammer van het Biz geld. Als 
Galerie Frans Houben de stukken (jaarrekening 2020) wil bekijken en of andere 
dingen wil weten, kunnen ze uiteraard deze stukken inzien, deze liggen hier op 
de tafel, inclusief alle bankafschriften. De vergadering is ook van mening dat op 
de 15 vragen die ingediend zijn door Houben en zijn aanhang niet op gereageerd 
hoeft te worden. Het bestuur neemt dit advies over. 
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4. Evenementen/expositie/activiteiten 2021 

✓ Er is gezamenlijk besloten dat de commissies die geen evenementen konden 
organiseren ook geen geld krijgen, de vergadering is hiermee akkoord.  

✓ Muziek in de stad begint vanaf 20 juni en gaat twee maanden lang door, alleen op 
zondagmiddag op verschillende plekken in de binnenstad. 

✓ Bloembakken € 1500,- 
✓ Feestverlichting  

Jos Brummelhuis doet een presentatie namens de commissie. Zelfde begroting als 
voorgaande jaren. De verlichting blijft tot eind januari branden. Aanvraag € 6000,-. 
De aanwezigen willen heel graag tot januari dat de verlichting blijft hangen. Gezien 
de kosten is dit mogelijk. De verlichting wordt ook eerder opgehangen dan vorig jaar. 
 

✓ Kunst in Ootmarsum 
John Schulten en Frans Bolscher pitchen namens de commissie KIO. De kunstmarkt 
zal dit jaar plaatsvinden (mits er geen tegenslag is m.b.t. Covid-19 en haar 
regelgeving) op 27, 28 en 29 augustus. Het thema van Kunst in Ootmarsum is Kunst 
van het noorden licht, zelfde thema als vorig jaar. Glaskunst uit Zweden Kosta Boda. 
Martijn Smeets fotografie, woont in Riga. Fashion door Kommer i, Kati Karvinen komt 
uit Finland, wellicht een toespraak en een catwalk. Het hele plan is aangepast, op 
verzoek van de gemeente. Het valt en staat met de bezoekersaantal en doorstroming 
van de bezoekers. Gemeente denkt mee, maar de commissie moet ook haar 
verantwoordelijkheden nemen inzake afspraken die gemaakt moeten worden. Er zijn 
veel aanmeldingen uit binnen- en buitenland. Het wordt groots en waarschijnlijk de 
mooiste editie van alle kunstmarkten. Veiligheidshalve zijn er geen kramen dit jaar. 
Een aantal straten zijn niet geschikt voor kramen en onveilig. De deelnemers staan in 
Pagode tenten, welke uitsluitend voor 3 dagen te huren zijn. Het is niet mogelijk om 
de pagode tenten voor een kortere periode te huren. Er wordt een plattegrond van 
de straten en tenten gepresenteerd, zodat duidelijk wordt hoe het circuit er uit komt 
te zien. De zaal is enthousiast over deze nieuwe opstelling. De gemeente is gevraagd 
wat wel en niet is toegestaan qua terrassen en hoe deze Pagode tenten zo optimaal 
mogelijk hierin kunnen passen. Aanstaande vrijdag 11-06 hoopt de commissie hier 
meer duidelijkheid over te krijgen, tevens is aan de gemeente gevraagd om 
ondersteuning voor de beveiliging. De commissie vraagt € 15.000,- zoals voorgaande 
jaren.  
 
 

✓ Ootmarsum Schittert 

Erik Zikken houdt een presentatie over Ootmarsum Schittert.  

Wat heeft de commissie gedaan: 

✓ Plaatsen Kerstballen 
✓ Media aandacht 
✓ Plaatsen I love O’sum 
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✓ Maximaal 1 koopavond of geen koopavond, bredere promotie niet meer alleen voor 
de bewoners, meer sfeer creëren in het centrum, ondernemers prijs, online actie 
herhalen, definitie plasten letters. Ideeën zijn meer dan welkom op 
info@ootmarsumschittert.nl   

✓ Aanvraag €7500 
✓ Ootmarsum schittert zal dit jaar plaatsvinden op 26 november.  

 

✓ Fashion Sunday  

Hanny Schulten geeft een presentatie over de Fashion Sunday. Afgelopen jaar was i.v.m. de 
coronaregels het evenement niet te organiseren. Vergunning is aangevraagd. Gemeente 
komt met een antwoord of de Fashion Sunday door kan gaan, ook komt de gemeente met 
een plan inzake de aanpassingen, die gedaan moeten worden. Aanvraag € 3500,- De datum 
van Fashion Sunday is in het  najaar en wel op 19 september 2021.  

✓ Kerst en Kunst 

De aanmeldingen stromen binnen, dit leidt tot veel enthousiasme binnen  de commissie, 
aldus voorzitter Renate Kiewik. De commissie wil het Culinaire plein nog meer aandacht gaan 
geven in 2021. Eigen ondernemers krijgen uiteraard voorrang, zo niet dan gaat de commissie 
ondernemers van elders halen. Meerdere koren zullen zich lopend door de stad verplaatsen. 
De indeling van het circuit is hetzelfde als voorgaande jaren, wellicht met wat aanpassingen 
i.v.m. Corona regels. Kerst en Kunst vraagt €12.500,- aan. Periode: 11 en 12 december 2021 
van 12.00-18.00 uur. De commissie gaat alle ondernemers persoonlijk bezoeken om te 
inventariseren of men een kerstkraam wil.  

✓ In de nieuwsbrief van 11 januari 2021 reeds medegedeeld dat we weer landelijke TV 
reclame gaan doen dit jaar. De eerste sessie commercials (35 stuks, NPO 1+2+3 ) 
betaald door de Biz Ootmarsum en de tweede sessie (in september 35 stuks) 
commercials wordt door de STOFD betaald.  

✓ Avondvierdaagse gaat door 14 t/m 17 september 2021. 
✓ 9 juli bestaat de VVV Dinkelland 120 jaar. Dit gaan we samen vieren! Er komt die 

middag een speciale opening waar ook VVV Nederland bij aanwezig zal zijn, de 
voorzitter van het Nationale Bureau voor Toerisme, Han Polman (oud inwoner van 
Ootmarsum) en enkele lokale spreker die een terugblik doen in de historie van de 
VVV. Er komt een prachtige jubileumwandeling en als afsluiting op 9 juli wordt de 
nieuwe video van Ootmarsum getoond welke gemaakt zijn door lokale ondernemers, 
t.w. Cas Busscher en Rob Meenderink. Deze video gaat gebruikt worden voor de 
Stadwandelingen. We hopen weer op veel extra publiciteit en gasten. 

✓ Olifanten komen in sept/okt. weer naar Ootmarsum en heel NOT.  

 

✓ Elephant Parade  

Jeroen Enkelaar vertelt over de stand van zaken met betrekking tot EP tot heden.  

mailto:info@ootmarsumschittert.nl
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Elephant Parade was een groot succes afgelopen jaar. Veel bezoekers mogen ontvangen en 
ook de plaatselijke bevolking, inclusief de scholen hebben hiervan genoten. In totaal vorig 
jaar 37 olifanten. 27 olifanten in Ootmarsum en 10 in het buitengebied. 

Er worden weer wandel/fiets en autoroutes gemaakt, zodra het definitieve aantal olifanten 
bekent is gaat men de route bepalen. Men kan nog inschrijven voor een kleine of grote 
olifant tot 13 juni as. Er zal meer drukwerk ingekocht worden dan vorig jaar door het STOFD.   

EP heeft veel voordelen, meer bezoeker/publiciteit, social media, positief/smile op je 
gezicht, buiten activiteit enzovoort. De olifant van Maureen Knobben “Love sees no color” 
staat nu in Engeland, toch weer een prachtige promotie voor een plaatselijke kunstenaar. 
Ook de olifant van Kim (scholier) gaat volgend jaar de wereld rond.  

Tot nu toe in totaal 57 olifanten in de betreffende NOT gemeentes.  

Nieuwe ideeën 

✓ 75cm Elephants 25 olifanten á €400 is minimum €10.000 ( Jeroen zoekt hier nog een 
gegadigde voor) 

✓ Hotels en B&B’s met meerdaagse arrangementen,  incl. herkenbare vermelding op 
lokale websites en visittwente.nl, toolkit voor hotels en B&B’s t.b.v. eigen website 
“ons hotel ligt aan de Elephant Parade route” 

✓ Barcode scanner, meer informatie over kunstenaar en olifant 
✓ Ootmarsum blijft begin en eindpunt, het gaat om het merk Ootmarsum  
✓ Biz bijdrage als voorgaande jaar logistiek en transport €3.500,- 
✓ Periode 13 september t/m 24 oktober  
✓ Jeroen stuurt een reminder en mensen moeten voor 13 juni as. reageren of ze een 

olifant willen adopteren 

De olifant van Kim Roeleveld wilde het STOFD graag permanent laten staan bij de RK kerk, 
maar dat mag niet, de kerk is een rijksmonument en daar mag niets voorstaan. Dit is echter 
alleen een tijdelijke mogelijkheid. De olifant van Kim gaat nu rouleren binnen de stad 
Ootmarsum en wisselt elke 3 maanden van plek. Om te beginnen staat hij nu bij Chapeaux.   

5. Geen Siepelmarkt, Richard Nijhuis vertelt dat de commissie het niet mogelijk acht 
om siepelmarkten te organiseren in de huidige omstandigheden. Gelet op de 
huidige situatie inzake Covid-19 is dit niet mogelijk, derhalve ziet de commissie af 
van het organiseren van de siepelmarkten in 2021 en dient zij geen aanvraag in.  

 

6. Financieel verslag 

Gaby geeft toelichting over de financiën wat we nog in kas hebben, m.a.w. de reserves en 
geoormerkt geld op de bank en de aanvragen die binnen zijn gekomen. We mogen volgens 
de gemeente Dinkelland rekenen met een budget van ca. € 100.000,-. Met daarbij de 
opmerking om ook rekening te houden met een lager budget en een marge in te bouwen 
van ca. 10%, zoals we dit jaarlijks doen. Door de steeds aangepaste regelgeving, dankzij 
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Covid-19 is het voor veel commissies niet mogelijk om een sluitende begroting in te dienen 
voor dit jaar en maken de organiserende commissies gebruik van hun ervaring van 
voorgaande jaren. Gaby, de penningmeester, laat zien wat de aanvragen zijn en wij als 
bestuur hebben hierbij een suggestie gedaan, maar de biz-plichtigen beslissen vanavond 
welk bedrag elke commissie ontvangt binnen de daarvoor geldende kaders. Per 
aangevraagde bijdrage wordt er hoofdelijk gestemd door de biz-plichtigen. De biz-plichtigen 
accorderen de definitieve bijdrages, zoals vermeld in de begroting in de kolom definitief. 
Ook krijgt de penningmeester het mandaat van de zaal, om bij een evt. niet toereikend 
subsidie budget voor het jaar 2021 het tekort aan te vullen uit de reserves. Banksaldo op 9 
juni 2021 is € 91.071,36.  

De jaarrekening 2020 is klaar en ingeleverd bij de gemeente Dinkelland. Deze liggen hier 
tezamen met alle bankafschriften uiteraard in de zaal ter inzage. De begroting 2021 moet 
nog ingeleverd worden bij de gemeente Dinkelland. Het inleveren van de begroting was 
helaas nog niet mogelijk, vanwege de problematiek rondom Covid- 19. De begroting zal na 
de besluitvorming van hedenavond per ommegaande bij de gemeente Dinkelland worden 
ingeleverd.  

Initiatief   Aanvraag   2021 Voorstel  Definitief  

Muziek zondagen  €              5.430,00  €    5.430,00  €       5.430,00  bestuursbesluit 19-3 jl. 

Wandelvierdaagse  €                  500,00  €       500,00  €          500,00  bestuursbesluit 19-3 jl. 

Kunst in O'sum                €            15.000,00          €  15.000,00        €   15.000,00  

Fashion Sunday               €               3.500,00         €    3.500,00        €      3.500,00  

Kerst en kunst                 €             12.000,00  €  10.000,00        €   12.000,00  

O'sum Schittert  €                7.500,00  €    3.000,00  €       3.000,00  

Feestverlichting  €                6.000,00  €    6.000,00  €       6.000,00  

Poaskearls   €                2.500,00   € -              bestuursbesluit 19-3 jl. 

 St. Engels' Tuin  €         1.000,00    € -                      bestuursbesluit 19-3 jl. 

Educatorium   ?      € -                      bestuursbesluit 19-3 jl. 

TV-reclame   €              27.000,00  €  27.000,00  €     27.000,00  

Elephant Parade**  €                5.000,00  €    5.000,00  €       5.000,00  

Hanging Baskets*  €              18.029,00  €  18.029,00  €    18.029,00  

Schade Letters   €                2.117,50  €     2.117,50  €      2.117,50  

Aula    €                    650,00  €         650,00  €         650,00 

Sinterklaas   €                 1.000,00  €      1.000,00  €      1.000,00  

Afsluiting   €          1.000,00  €      1.000,00  €      1.000,00  

Opslag kerstboom  €                 1.150,00 €      1.150,00 €      1.150,00  

Twents Songfestival  ?      € -                     bestuursbesluit 19-3 jl. 

Stadsberaad   €            1.500,00 €      1.500,00  €      1.500,00  

Subtotaal:   € 110.876,50 €  100.876,50 €  102.876,50  

 

Verzekering   €         750,00   €         750,00  €         750,00  

Contributies etc  €         200,00   €         200,00  €         200,00  

Accountantkosten  €      1.500,00   €      1.500,00  €      1.500,00  

Kantoorkosten   €      1.000,00   €      1.000,00  €      1.000,00  

Representatie   €      1.000,00   €      1.000,00  €      1.000,00  

Subtotaal:   €     4.450,00   €      4.450,00  €      4.450,00  
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Totaal:    €  115.326,50                  €  105.326,50  €  107.326,50  

 

Hanging Baskets* : is incl. aanschaf à € 10.164,00  

Elephant Parade** : olifant beschilderen en transport 

 

7. Informatie vanuit de werkgroep BIZ 2021 

Erik Zikken spreekt namens de werkgroep en geeft een toelichting over de uitslagen van de 
gedane enquête en het vanuit de werkgroep voor de komende vijf jaar.  

De werkgroep adviseert de komende vijf jaar te kijken naar het differentiatie model en deze 
toe te passen in Ootmarsum. De werkgroep legt uit wat ze hiermee bedoelen, het komt erop 
neer om de te betalen biz-bijdrages af te stemmen per sector en middels de sectoren een 
differentiatie toe te passen op de te betalen tarieven. Dat houdt dus in dat de een wat 
minder gaat betalen en de ander wat meer. Gezien de reserves vindt de werkgroep, dat we 
ook met wat minder geld toe kunnen en dat we andere keuzes moeten maken inzake de 
toekenning van biz-bijdrages. Er zijn uit de enquête vele suggesties gekomen zoals: 
afvalbakken, betere plekken voor fietsstallingen, onderhoud centrum borgen enzovoort. 
Uitgaande van de beoogde gedifferentariseerde tarieven in Biz periode 3 zal er een 
opbrengst zijn van ca. € 80.000. De werkgroep wacht op antwoord van gemeente over 
belasting codes van de bedrijven/panden binnen de huidige biz-cirkel. Aan de hand daarvan 
kan de werkgroep de differentiatie toe passen en bij elke code het gediffentariseerde tarief 
toe passen.   

Leidend voor de werkgroep waren de uitslagen van de enquête. Uit de enquête blijkt dat de 
geënquêteerden meer geld willen uitgeven voor landelijk PR-activiteiten in de stad 
Ootmarsum. Het vervolg waar ze nu mee aan de slag kunnen is de verdere uitwerking van de 
differentiatie, want de vergadering gaat hiermee akkoord. Op 6 september a.s. hoopt de 
werkgroep meer inzicht te hebben en die avond ook definitieve stappen te zetten m.b.t. de 
verkiezing voor de 3e ronde Biz. De vergadering is ook van mening dat de verkiezing Biz. 3e 
ronde dit jaar (2021) afgehandeld dient te worden.  

Het is uitermate belangrijk dat alle aanwezigen, hun buurman of buurvrouw kunnen 
overtuigen om ja tegen een 3e periode Biz te zeggen. U allen bent de ambassadeurs, we 
mogen maar 1x stemmen! Als de biz verdwijnt, is het heel moeilijk om ooit weer een nieuwe 
biz te realiseren! Wees allen hiervan bewust!  

De werkgroep heeft een eigen mailadres waar u voor vragen terecht kunt. Mail: 
Biz.werkgroep@ootmarsum.net. Uiteraard is het huidige biz. bestuur verantwoordelijk voor 
alles en gaat het huidige bestuur ervan uit dat de werkgroep, alles wat belangrijk is, 
terugkoppelt aan het bestuur. 

8. Rondvraag 

Geen vragen uit de vergadering. Wel enkele opmerkingen van de voorzitter. De heer 
Maathuis, van Burgerbelangen een politieke partij in Dinkelland zit ook in de zaal. De heer 

mailto:Biz.werkgroep@ootmarsum.net
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Maathuis is door het bestuur uitgenodigd om te zien hoe transparant wij zaken afstemmen 
en werken. Wel heeft dhr. Maathuis aangegeven aan de voorzitter dat hij voor de 3e periode 
Biz een motie bij de gemeenteraad gaat indienen om een ambtenaar plaats te laten nemen 
in het bestuur van de Biz. Op de vraag vanuit de zaal waarom de heer Maathuis dit wil, geeft 
de heer Maathuis aan dat hij geen antwoord op wil geven op deze vraag.  

De voorzitter geeft nogmaals aan dat zij stopt als voorzitter per 31 december 2021 en dat de 
nieuwe voorzitter geen economische belangen bij Ootmarsum mag hebben en niet biz-
plichtig mag zijn. Dus onafhankelijk, maar wel wonend in Ootmarsum en ook geen 
medewerker van een ondernemer uit Ootmarsum, want dan zijn er altijd economische 
belangen en dat geeft alleen maar ruis op de lijn.     

9. Sluiting 

De voorzitter bedankt iedereen voor hun inzet en wil nogmaals benadrukken dat we het 
samen moeten doen en dat we elkaar ook iets moeten gunnen, want samen zijn we heel 
sterk. Allemaal een mooi seizoen toegewenst.  

 


